



PROTOKOLL FR 04/2021

Datum: 2021-08-09

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Håkan Olsson HO, Ordförande
(* = beslutande) * Bengt Johansson BJ, Ledamot
* Madelaine Lundin ML, Adjungerad

Ej närvarande: Mats-Ove Bergström, ledamot

-
- § 31 **Mötets öppnande**
 - § 32 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 33 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 34 **Ekonomi**
 - § 35 **Dispenser**
 - § 36 **Uppklassning/utbildning**
 - § 37 **Rapporter/skrivelser**
 - § 38 **Tävlingsbesök/möten**
 - § 39 **Nästa möte**
 - § 40 **Mötets avslutande**
-

§ 31 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet.

§ 32 **Föregående mötesprotokoll**

§ 17 D/ Träning för 14 åringar. Vi funderar på att införa obligatorisk licenskurs för 14-åringar utan licens i annan sportgren. ML mailar Anna N och licensavdelningen på kansliet om detta.
§ 25 B/ Peter Fransson ansökte om dispens för Annelie Fransson Målilla BK för montering av extra stol.

Beslut: Vi beviljar efter utredning, BJ har besvarat.

§ 25 C/ Peter Fransson ansökte om dispens för Moa Darnell SMK Motala Bil för montering av extra stol.

Beslut: Vi beviljar efter utredning, BJ har besvarat.

§ 33 **Fastställande av mötets dagordning**

Vi godkänner dagordningen.

§ 34 **Ekonomi**

Vi har inte fått någon resultatrapport sedan föregående möte.

§ 35 **Dispenser**

A/ Kalmar MK ansöker om dispens för att få genomföra en tävling för enbart juniorer i samband med sitt juniorläger.

Beslut: Vi beviljar, HO har besvarat.

B/ Kim Berntzen Örnsköldsviks MK ansöker om dispens för att montera in en extra stol i bil vid träning/utbildning.

Beslut: Vi beviljar, BJ besvarar.

C/ Jan Ingesson Borlänge MK/Tom Norton North One TV ansöker om att Guy Martin ska få delta i en tävling med en bil som sedan inte går på anbud.

Beslut: Vi avslår, ML besvarar.

D/ Jan Ingesson Borlänge MK/Tom Norton North One TV ansöker om att Guy Martin ska få dela bil med någon annan vid händelse av att hans bil går sönder tidigt i tävling.

Beslut: Vi avslår, ML besvarar.

§ 36 Uppklassning/utbildning

-

§ 37 Rapporter/skrivelser

A/ Vagnboksbeställningar – BJ tar över beställningarna från och med idag.

B/ Kansliet har vidarebefordrat en fråga från Susanna Areschoug som håller på med en avhandling som bland annat handlar om folkrace. BJ besvarar.

C/ SGA träff höst 2021. Vi avvaktar och ser hur allt utvecklar sig med Covid, men det kan bli en digital SGA-träff i år igen.

D/ Uppdatering av avsteget från FR 10.3 och FR 10.4. ML ordnar det.

§ 38 Tävlingsbesök/möten

HO har fått inbjudan från Mellan Norrlands BF om att delta på deras Bilsportskonferens den 16-17/10.

§ 39 Nästa möte

§ 40 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Madelaine Lundin

Håkan Olsson